



Dice Sport & Casual Wear S.A.E.

شركة دايس للملابس الجاهزة (ش.م.م)

Summary of BOD Minutes Held on 04/08/2026

With reference to the Board of Directors' resolution dated 11/03/2025 approving the acquisition of a land plot with an area of 62,870 square meters at an approximate total purchase price of EGP 167 million.

And with further reference to the Board of Directors' resolution dated 03/02/2026 approving the establishment of a ready-made garments manufacturing company in partnership with two Italian companies.

Following extensive discussions and deliberations, and after reviewing the project and its economic feasibility, the Board of Directors unanimously resolved as follows:

- The preliminary approval has been granted for the sale of the aforementioned land. In accordance with the Listing and Delisting Rules, Arab Assets for Investment and Financial Consulting (OIB) has been appointed as the Independent Financial Advisor to prepare the fair value assessment report.
- The Board resolved to revoke the decision to establish a company for the manufacture of ready-made garments and to proceed with the proposed partnership with the two Italian companies.

Investor Relations Department

Cairo, 04 August 2026

جورج جمال جرميس

شركة دايس للملابس الجاهزة
شركة مساهمة مصرية
٣٠٦٩٨٥

ملخص قرارات محضر اجتماع مجلس الإدارة المنعقد

يوم الثلاثاء الموافق ٢٠٢٦/٠٨/٠٤

بالإشارة إلى قرار مجلس الإدارة المنعقد بتاريخ ٢٠٢٥/٠٣/١١ بشأن الموافقة على شراء قطعة أرض بمساحة ٦٢٨٧٠ م^٢ بقيمة إجمالية قدرها ١٦٧ مليون جنيه مصري تقريباً.

وبالإشارة أيضاً إلى قرار مجلس الإدارة المنعقد بتاريخ ٢٠٢٦/٠٢/٠٣ بشأن الموافقة على تأسيس شركة تصنيع الملابس الجاهزة بالشراكة مع شركتين إيطاليتين

وبعد المناقشات والمداولات المطولة، ودراسة المشروع والجدوى الاقتصادية، فقد قرر مجلس الإدارة بالإجماع ما يلي:

- تم الموافقة المبدئية ببيع تلك الأرض، وتطبيقاً قواعد القيد والشطب تم تعيين السادة/ شركة أصول عربية للاستثمار والاستشارات المالية OIB كمستشار مالي مستقل لإعداد دراسة تقدير القيمة العادلة.
- العدول عن قرار تأسيس الشركة الخاصة بتصنيع الملابس الجاهزة والشراكة مع الشركتين الإيطاليتين.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

إدارة علاقات المستثمرين وشئون الشركات

القاهرة في ٠٤ أغسطس ٢٠٢٦